

Protokoll nr 6 - 210118 Teams

Styrelse Martin Lyckström, Lars-Axel Andersson, Terese Carlsson, Anne Johansson, Patrik Svensson, Robert Sjöström, Tony Sandberg, Robert Andersson,
Adjungerade Lars-Göran Gustavsson, Inga-May Forslund, Jim Karlsson valberedningen, frånvarande. Annika Eriksson

1 **Mötets öppnande**

Martin förklarade mötet öppnat.

2 **Sekreterare** Anne Johansson

3 **Föregående protokoll** Godkändes

4 **Fastställande av dagordning** Dagordningen godkändes.

5 **Eskaleringar (akuta ärenden som resp verksamhetsområde inte kan lösa själva)**

5.1 Serieavgifter: Beslut fattades att vi följer Region Östs beslut att inte betala tillbaka serieavgifterna för denna säsong.

Vi kommer att fondera vårt överskott till nästa år

6 **Fokuspunkter**

6.1 Styrelsesens sammansättning kommande verksamhetsår 21/22. Vi funderar vidare och återkommer till denna fråga kommande möte.

6.2 Hockeykontor: Rapport från möte kring Hockeykontor, arbetet kring detta fortgår, Tony och Martin deltar i dessa möten. Hockeykontorens uppdrag: Serieverksamheten, stötta föreningarna.

6.3 RF/SISU funderar tillsammans med Tony på att skicka ut enkäter till spelare utifrån Covid-19 och vad det har fört med sig kring bland annat ett tapp på spelare. Utifrån det funderar vi till nästa möte på hur vi kan bidra till att behålla, och attrahera spelare och domare att vara kvar i sporten. Maila Tony tankar kring detta.

7 **Statusrapporter**

7.1 Ekonomi (Tony) – Inga pengar har ännu utbetalats till TV- Pucks pojkarna.

- 7.2 Utbildning (Patrik) – SvIF arbetar med att fram nya utbildningspaket. Inga utbildningar genomförs för närvarande.
- 7.3 Disciplin/Tävling (Lars-Axel) – Inga disciplin ärenden har inkommit.
Tävling: Nya direktiv väntas 21 januari 2021. Stor oro finns att spelare slutar pga att de ser att den tid de har lagt på sin ishockey är oerhört stor och att de lägger tiden på annan typ av träning. Önskvärt är att ungdomarna får med sig något positivt i slutet på denna säsong.
- 7.4 Funktionär (Robert) Uppstartsmötet inställt pga Covid-19, nytt möte mars/april.
- 7.5 Distriktslag (Anne/Lars-Axel, Patrik). 2020 års flicktränare fortsätter 2021.
- 5.6 Region Öst (Martin, Tony) -Nytt möte 20/1

8. Övriga frågor : Vad gör/i vilka frågor beslutar Regionerna respektive Distrikten? Tony forskar i denna fråga.

9. Nästa möte 15 februari kl. 17.30